
Протокол 

звітування керівника  

Харківської гімназії №1 

Харківської міської ради Харківської області 

Дата проведення: 22.06.2023 

Час проведення: 12.00 

Місце проведення: он-лайн(платформа ZOOM) 

Присутні : 28 осіб (список додається) 

Порядок денний: 

1. Вибори голови зборів; 

2. Вибори секретаря зборів; 

3. Затвердження регламенту проведення зборів; 

4. Звіт керівника про роботу у 2022/2023 навчальному році; 

5. Виступи(за потреби); 

6. Прийняття рішення щодо оцінки роботи керівника за результатами 

звітування. 

1. Слухали:  

Клімову Т.А. щодо виборів голови зборів , яка запропонувала обрати 

головою конференції Декунову К.В.  

 Ухвалили:  

Призначити головою зборів Декунову К.В. (голосували «за» одноголосно) 

2. Слухали:  

Клімову Т.А. щодо виборів секретаря зборів ,яка  запропонувала обрати 

секретарем зборів Попову А.О. 

 

 

 



 Ухвалили:  

Призначити секретарем зборів Попову А.О. (голосували «за» одноголосно) 

3.Слухали: Декунову К.В., голову зборів , щодо регламенту проведення 

зборів, яка  запропонувала обрати  відкрите чи таємне голосування. 

 Ухвалили: 

 Одноголосно обрали відкрите голосування 

4. Слухали: 

О.В. Романову, директора  Харківської гімназії №1 Харківської міської ради 

Харківської області, про роботу у 2022-2023 навчальному році. (Доповідь 

додається) 

5. Виступили:  

Павленко В.А., представник батьківського комітету гімназії, яка подякувала 

вчителям гімназії за добру роботу та високі досягнення учнів гімназії.  

 Старцева І.О. , матір учениці 3-А класу,  яка запропонувала відремонтувати  

сходи до укриття  . 

Гурко Т.П., учитель початкових класів, яка запропонувала відремонтувати   

бокові сходи 1-4 поверхах. 

Московченко Р.В., учителя іноземної мови , яка запропонувала  організувати 

клас безпеки. 

Єрусалімцева С.М. учитель географії, яка запропонувала сприяти участі 

підвищенні педагогічної компетентності вчителів закладу освіти. 

Бурма Н.Г., вчитель української мови і літератури, яка запропонувала 

продовжувати співпрацю з ВНЗ щодо реалізації стратегії розвитку закладу 

Молодика О.В., учитель зарубіжної літератури  гімназії , яка запропонувала 

порушити клопотання перед Управлінням освіти щодо надання грошової 

винагороди директору гімназії за роботу у 2022-2023 навчальному році. 

5. Ухвалили: 

 1.Включити у план робіт на наступний навчальний рік такі роботи : 

запропонувала відремонтувати  сходи до укриття  . 



2. Організувати роботу щодо створення класу безпеки( згідно Концепції 

безпеки закладу освіти);  

3. Продовжувати співпрацю з ВНЗ щодо реалізації стратегії розвитку 

закладу; 

4. Відремантувати бокові сходи 1-4 поверх.; 

5. Сприяти участі підвіщенні педагогічної компетентності вчителів 

закладу освіти. 

6. Слухали :  

Декунову К.В., голову конференції, щодо оцінки роботи директора гімназії за 

результатами звітування 

 Ухвалили:  

6.1.Вважати роботу директора гімназії за минулий навчальний рік 

задовільною(голосували «за» одноголосно);  

6.2. Порушити клопотання перед Управлінням освіти щодо надання грошової 

винагороди  директору гімназії за роботу у 2022-2023 навчальному році 

 

Голова  К.В. Декунова 

 

Секретар А.О. Попова 


